
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:   1173/10.03.2023  

 
PROCES VERBAL 

 

      Incheiat astăzi 10.03.2023,    în şedinţa ordinară   a Consiliului local al comunei Mioarele 

, convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr.  47/03.03.2023  

       In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  11 

consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

     In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 
ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 
"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea 
oricăror mijloace electronice.", la sedinta  participarea este  on line  prin mijloace 
electronice ( camera audio video a grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele ) , 
 

1. Depunere jurământ de investire consilier local, Mîrzac Lucian  Tudor  

2. Aprobarea proceselor  verbale al ședințelor anterioare ale Consiliului local Mioarele  

3. PHCL nr. 16/02.02.2023   cu privire la modificarea  componenței comisiei de 

specialitate a Consiliului Local   judetul Argeș, comisia nr. I  pentru administraţie 

publică locală, juridică, urbanism şi amenajarea teritoriului, apărarea ordinei şi 

liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor 

                                                                 Inițiator : Primarul comunei Mioarele  

         4.  PHCL nr. 17/02.02.2023   privind stabilirea salariilor de bază pentru funcția publică 
de consilier clasa I , grad asistent  ,  din aparatul de specialitate al Primarului comunei 

Mioarele  
                                                                   Inițiator : Primarul comunei Mioarele  

Se suplimenteaza ordinea de zi cu  doua proiecte  
5 PHCL nr 18/10.03.2023 privind aprobarea depunerii și implementării de către UAT 

Comuna Mioarele a proiectului de finanțare „Dotarea cu mobilier, materiale 
didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar din 
comuna Mioarele , judetul Arges” și a cheltuielilor legate de proiect.  

                                                           Inițiator : Primarul comunei Mioarele  

6 PHCL  nr 19/10.03.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti 

investitiei ,, Imbracaminte asfaltica usoara pe drumuri de interes local in comuna 

Mioarele , judetul Arges ,,  

                                                           Inițiator : Primarul comunei Mioarele  



 
             7  Diverse  

Supun la vot ordinea de zi suplimentata  .Se voteaza in unanimitate ordinea de 
zi suplimentata . 

                 Se trece la punctul 1 pe ordinea de zi 
               1.Depunere jurământ de investire consilier local, Mîrzac Lucian Tudor   
  Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru   Dau cuvantul doamnei secretar care o 
sa citeasca sentinta civila din data de 01.03.2023  , prin care se valideaza mandatul de 
consilier local al domnului Mirzac Lucian  . 

Doamna secretar citeste sentinta civila din data de 01.03.2023 , prin care este investit de 

Judecatoria Campulung , domnul Mirzac Lucian in functia vacanta prin demisia domnului 

Jinga Valerian  .  

 Domnul Mirzac Lucian   depune  juramantul cu mana dreapta pe Biblie si pe 
Constitutia Romaniei, dupa care il semneaza in prezenta tuturor ! 
 
Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru - Sa trecem la punctul 2 pe ordinea de 
zi  
Aprobarea proceselor  verbale al ședințelor anterioare ale Consiliului local Mioarele  

Supun la vot procesele verbale anterioare . 
Nefiind discutii se voteaza in unanimitate procesele verbale ale sedintelor anterioare si 
anume :pv nr 366/03.02.2023 , pv nr 590/14.02.2023 , 781/22.02.2023 , pv nr 
842/24.02.2023  
Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru:  sa trecem la punctul 3   
3. PHCL nr. 17  cu privire la modificarea  componenței comisiei de specialitate a Consiliului 

Local   judetul Argeș, comisia nr. I  pentru administraţie publică locală, juridică, urbanism şi 

amenajarea teritoriului, apărarea ordinei şi liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor 

Domnul presedinte de sedinta : Da , e ceva normal , trebuie inlocuit domnul Jinga cu 

domnul Mirzac in toate comisiile in care a fost domnul Jinga .  

E o chestiune administrativa , nu cred ca sunt discutii ?? 

Nefiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 16 , cu 11 voturi pentru  
 Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru: Sa trecem la punctul 4   
4.PHCL nr. 18/02.02.2023   privind stabilirea salariilor de bază pentru funcția publică de 
consilier clasa I , grad asistent  ,  din aparatul de specialitate al Primarului comunei Mioarele 
 Doamna secretar :Luând in considerare -Promovarea doamnei Cindea Alexandra Mariana,  
consilier registrul agricol  , clasa I ,  de la debutant la gradul asistent , si neavand in grila de 
salarizare aceasta functie  , 

- in urma concursului de recrutare pentru functia publica de executie de consilier achizitii 
publice , clasa I , grad asistent , trebuie incadrata doamna declarata admisa , Dinica Florentina  
 lipsind din grila salarizarea pentru functia publica de consilier , grad asistent , am cerut de pe 
la alte primarii un similar in plata , inca nu mi au raspuns toate , dar am o adresa de la 
Primaria Cetateni care au similar in plata , pentru consilier asistent – la gradatia 0 este 
prevazut un salariu de baza de 3700 lei brut . La gradatia 1 salariul aferent este de 3978 lei iar 
gradatia 5 este prevazut un venit lunar de 4608 lei . 
Doamna contabila Am si eu ceva de spus . In  HCL NR 22/ 31.07.2017 , privind stabilirea 
salariilor de bază pentru funcțiile publice și contractuale din cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului comunei Mioarele avem similar in plata pentru functia de consilier asistent . 

Doamna secretar Pai bine , mai doamna , va cer de o luna salarizarea si mi ati zis ca n avem 
.Ati venit la mine in birou si am discutat despre asta , ati spus ca nu avem . Acum ati scos o 



hotarare din 2017 . De ce nu apar functiile si in lista functiilor publice pe care mi o dati s o 
afisez pe site ..Aici nu apar ! 
Doamna contabila . Am cautat si am gasit !Au fost omise de acolo ca n am avut oameni pe ele  

Doamna secretar Pai mai ceream de la alte primarii daca imi spuneati ca avem? De o luna  
trebuia sa fac incadrarea la fetele astea si am asteptat sedinta de consiliu sa pot avea salarizare 
..si dumneavoastra veniti cu un HCL din 2017 . Dumneavoastra erati in 2017 , eu nu , nu pot sa 
stau numai in arhiva !  
Doamna contabila Asta e !Salarizarea a ramas pe grila din 2017 , si avem pentru un consilier 
asistent , gradatia 2 un salariu de 3522 lei , si pentru gradatia 5 – 3885 lei. 
Doamna secretar Vorbim totusi de 2017 ! Suntem in 2023 ! 
Domnul primar Oricum salariile nu vor ramane asa ! Se vor modifica la sfarsitul lunii cand se 
da legea alesilor locali . 
Domnul consilier Grecu Doamna secretara , iar nu va intelegeti ? De ce trebuie sa va spalati 

rufele in sedinta ? Va rog sa mi raspundeti de ce nu stiati despre asta ? 
Doamna secretara   Nu pot sa va raspund la aceasta intrebare !  
Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru Deci , ce votam ?Ramanem pe salarizarea 
din 2017 ?  
Doamna contabila Da ! Asa e legal ! Oricum am mai studiat si eu salarizarea si la Mioveni si 
pe la alte primarii , salariile nu sunt asa mari ! Nu poti sa i dai unui consilier pe achizitii , salariul 
ca unuia de la Mioveni . 
Doamna secretar Eu am luat similar in plata de la primarie de gradul 3 ,9 consilieri , deci mai 
jos ca noi ...nu cred ca 3700 lei brut este un salariu foarte mare ..e un pic mai mare fata de ce 
spuneti ca avem ... practic e inflatia ..din 2017- in 2023 , .trebuia sa vad si eu grila aia , nu sa 

ma puneti asupra faptului implinit ! 
Domnul primar Salariile sunt mici , n avem de unde ! 
Domnul consilier Postoaca V ati grabit cu scoaterea postului la concurs , oricum ! Ce i dati sa 
faca ? Mai bine banii se duc la investitii !  
Doamna secretar Lucreaza impreuna cu consultantul pe proiecte pe care deja le avem in 
derulare , urbanismul  il preia de la Razvan ! 
Domnul consilier Grecu Eu nu inteleg un lucru , de ce nu l vad acolo pe Razvan , de ce mai e 
doamna acolo ?  
Domnul primar Razvan o sa aiba atributii de la 1 aprilie !. Pana atunci este doamna contabila 
!Fata cea noua va avea atributii doar 50 % de achizitii publice , restul urbanism , isi mai ajuta 

si colegii , Altfel  nu pot angaja consultant .! 
Doamna secretar Codul administrativ prevede obligatoriu consilier achizitii publice ,  daca n 
ai , transformi si tot trebuie sa existe in grila . Oricum este foarte mic salariul din 2017 ! 
Domnul primar Nu ramane asa ! Sa dea legea si facem o ierarhizare  cum trebuie ! 
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 17 , cu 11 voturi pentru  
 Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru  :Sa trecem la punctul 5   
PHCL nr 18/10.03.2023 privind aprobarea depunerii și implementării de către UAT Comuna 
Mioarele a proiectului de finanțare „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente 
digitale a unităților de învățământ preuniversitar din comuna Mioarele , judetul Arges” și a 
cheltuielilor legate de proiect.  

Domnul primar E vorba de un proiect pe PNRR , pentru scoala , problema e ca nu stim cat 
ne costa pe noi , din bugetul local . Nu avem bani prinsi pentru asta , nu avem de unde 
..Trebuie rectificare bugetara ….. 
Doamna secretar Puteti aproba indicatorii tehnico economici mai tarziu , acum doar sa fiti de 
acord cu implementarea proiectului . Sunt intr adevar probleme ,  am primit de la scoala 
analiza de nevoi , sa zicem ca indeplinim toata procedura  urcam pe platforma toata 
documentatia , ne genereaza cererea de finantare si Inspectoratul zice ..a nu ..pai n aveti decat 



47 copii , scoala se desfiinteaza , nu e sustenabil .dar in egala masura poate sa ne aprobe deci 
trebuie sa lasam o portita deschisa … 
Domnul consilier Postoaca  Asa e ! Trebuie sa fie sustenabil ! Si fiind copii putini .. 

Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru  Da , putem vedea mai tarziu ce bani 
trebuie ! Acum sa fim de acord cu necesitatea, oportunitatea și potențialul economic al 
proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a unităților 
de învățământ preuniversitar din comuna Mioarele, judetul Arges”. Se aprobă depunerea 
și implementarea proiectului de finanțare „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și 
echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar din comuna Mioarele, judetul 
Arges” de către Comuna Mioarele, în vederea finanțării acestuia prin PNRR, Pilonul VI Politici 
pentru noua generație, Componenta C15: Educație. 
Nemaifiind discutii se voteaza HOTARAREA NR 18 cu 11 voturi pentru. 

Sa trecem la punctul 6 
  6 PHCL  nr 19/10.03.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti 

investitiei ,, Imbracaminte asfaltica usoara pe drumuri de interes local in comuna 
Mioarele , judetul Arges ,,  
Domnul consilier Postoaca Sa aveti grija cu titulatura , sa fie corecta .Toate proiectele astea  
au fost  facute de primarul ala despre care se spune ca n a facut nimic !! 
Doamna contabila   Da ! Proiectul s a facut in 2012 , a inclus toata comuna , 8 km , au mai 
ramas ulitele astea , adica  2, 197 m si trebuie sa actualizam cheltuielile . 
Domnul primar O sa mai fie pentru cadastre , sa le prindem in domeniul public . 
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 19 , cu 11 voturi pentru     
Sa trecem la punctul 7 
Diverse    
Doamna contabila  Se va incepe la cateva drumuri , anul asta si pana la anul sa speram ca 
terminam !  
Domnul consilier Zipis Ion Vreau sa intreb daca pe terenul de la Chili a pus primaria camere 
? 
Domnul primar Au fost si n au mai venit ! Trebuie sa vina si vedem , le reactivam ! 
Domnul consilier Postoaca Pana la urma cum a fost cu conducta de apa , taiata ? S au gasit 
faptasii ?  
Domnul primar Inca nu stim nimic . Nu ne a comunicat politia , nimic !  
Domnul consilier Zipis Ion  Niste piatra ? Pana vin asfaltarile !1 C s au facut niste cratere.. 
Domnul presedinte de sedinta Dobrin Alexandru  Cu lucrarea de la Suslanesti ? 

Domnul primar   A fost frig si a fost inghetat ! Dar cum da un pic caldura , facem ! 
Domnul consilier Boambes Cu gunoaiele pe Hodor ? Exact la linia de hotar intre Bilcesti si 
Matau e dezastru ! 
Domnul consilier Postoaca Cei care fac selectivitatea , sa si faca treaba , sa caute in 
tomberoane , sa nu mai stea in masina . Daca facem selectivitate ,uite ,  am redus la 6 tone ! 
Domnul consilier Zipis Ion Faceti un experiment ! Sa vedeti ! 
Domnul consilier Postoaca  Cu agentii economici ? 
Doamna contabila  Il ia separat ! 
 
Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora 15,45 . 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal  
 
Presedinte de sedinta                                               Secretar general comuna 
Dobrin Alexandru                                                             Balan Raluca Ana  
 


